
 

 ЖИТОМИРСЬКА  РАЙОННА РАДА 

ЖИТОМИРСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

П Р О Т О К О Л  № 3 

засідання постійної комісії 

з питань промисловості, будівництва, транспорту, 

зв’язку та житлово-комунального господарства 

 

від  19 жовтня 2018 року                                                              м.Житомир 

16-30 год 

 

Всього членів комісій – 4. 

Присутні - 4:  Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П. Загладько В.М. 

Відсутні -0:  

У роботі комісії взяли участь: 

 

1. Стах Василь Миколайович – заступник голови районної ради. 

2. Козарчук Микола Петрович – заступник голови райдержадміністрації. 

3. Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами виконавчого апарату 

районної ради. 

4. Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління фінансів 

райдержадміністрації. 

5. Юрчук Святослав Євгенович – директор комунального підприємства 

«Архітектура» Житомирської районної ради. 

6. Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст з питань 

комунальної власності відділу з юридичних питань, кадрового забезпечення та 

комунальної власності виконавчого апарату районної ради. 

7. Янєв Фелікс Вікторович – начальник відділу житлово-комунального 

господарства та цивільного захисту населення райдержадміністрації. 

8. Мандрик Анастасія Вікторівна – головний спеціаліст відділу 

економічного розвитку і торгівлі райдержадміністрації. 

9. Працівники виконавчого апарату районної ради. 

  

СЛУХАЛИ:  Про початок роботи постійної комісії. 

        Відкрив засідання постійної комісії  голова комісії  Давидов А.В. 

Повідомив, що на засідання постійної комісії прибуло 4 із 4 членів комісії. 

Проінформував, що рішення комісії приймаються більшістю голосів від 

загального складу комісії, а тому є  кворум для ухвалення рішень на даному 

засіданні комісії. 

ВИРІШИЛИ:  Розпочати засідання комісії. 

Результати голосування: 

«За» - 4 (Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П., Загладько В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно 

 

 



СЛУХАЛИ: Про порядок денний засідання. 

                      Інформує: Давидов Анатолій Володимирович – голова постійної 

комісії 

Результати голосування за те, щоб взяти порядок денний за основу: 

«За» - 4 (Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П. Загладько В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно 

 

ВИСТУПИЛИ: Козарчук М.П., заступник голови Житомирської РДА, який 

звернувся із клопотанням внести на розгляд комісії додаткові питання, а саме: 

 

1. Про внесення змін до районної Програми утримання житлово-

комунального господарства та благоустрою населених пунктів Житомирського 

району на 2018-2020 роки. 

Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник відділу житлово-

комунального господарства та цивільного захисту населення 

райдержадміністрації 

 

2. Про внесення змін до Програми залучення інвестицій в економіку 

Житомирського району на 2016-2020 роки. 

Інформує: Мандрик Анастасія Вікторівна – головний спеціаліст відділу 

економічного розвитку і торгівлі райдержадміністрації 

  

Результати голосування за те, щоб включити до порядку денного ці 

додаткові питання: 

«За» - 4 (Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П., Загладько В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно 

 

ВИРІШИЛИ:  Затвердити наступний порядок денний засідання комісії в цілому 

з урахуванням доповнень: 

1. Щодо затвердження річного фінансового плану комунального 

підприємства «Архітектура» Житомирської районної ради. 

Інформує: Юрчук Святослав Євгенович – директор комунального  

                   підприємства «Архітектура» Житомирської районної ради 

 

2. Про переукладення контракту із директором комунального підприємства 

«Архітектура» Житомирської районної ради. 

Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з питань 

комунальної власності відділу з юридичних  питань, кадрового 

забезпечення та комунальної власності виконавчого апарату 

районної ради апарату районної ради 



3. Про внесення змін до районної Програми утримання житлово-

комунального господарства та благоустрою населених пунктів Житомирського 

району на 2018-2020 роки. 

Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник відділу житлово-

комунального господарства та цивільного захисту населення 

райдержадміністрації 

 

4. Про внесення змін до Програми залучення інвестицій в економіку 

Житомирського району на 2016-2020 роки. 

Інформує: Мандрик Анастасія Вікторівна – головний спеціаліст відділу 

економічного розвитку і торгівлі райдержадміністрації 

  

5. Різне. 

 

Результати голосування: 

«За» - 4 (Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П., Загладько В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно 

 

СЛУХАЛИ: Про регламент роботи засідання комісії: 

                      Інформує: Давидов Анатолій Володимирович – голова постійної 

комісії 

                      

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний регламент роботи  комісії: з усіх питань 

порядку денного надати доповідачам до 15 хвилин кожному; для виступів, 

пропозицій -  до 5 хвили;  зауважень, внесення поправок – до 3-х хвилин. 

Результати голосування: 

 Результати голосування: 

«За» - 4 (Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П., Загладько В.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно 

 

1. СЛУХАЛИ: Щодо затвердження річного фінансового плану комунального 

підприємства «Архітектура» Житомирської районної ради. 

Інформує: Юрчук Святослав Євгенович – директор комунального  

                   підприємства «Архітектура» Житомирської районної ради,  

                   який ознайомив присутніх із роботою підприємства та 

                    фінансовим станом на 2019 рік 

 

ВИСТУПИЛИ: Загладько В.М. наголосив на необхідності збереження 

підприємства, не зважаючи на невисокі прибутки, оскільки воно надає необхідні 

послуги по оформленню документів жителям Житомирського району. 

 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення і фінансовий план та 

рекомендувати районній раді затвердити його. 



Результати голосування: 

«За» - 4 (Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно. 

 

2.СЛУХАЛИ: Про переукладення контракту із директором комунального 

підприємства «Архітектура» Житомирської районної ради. 

           Інформує: Уницький Сергій Олександрович - головний спеціаліст з питань 

комунальної власності відділу з юридичних  питань, кадрового забезпечення та 

комунальної власності виконавчого апарату районної ради апарату районної 

ради 
 

ВИРІШИЛИ: Рекомендувати сесії районної ради переукласти контракт із 

директором комунального підприємства «Архітектура» Юрчуком С.Є. терміном 

на 5 років 

 

 Результати голосування: 

«За» - 4 (Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно. 

 

3.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної Програми утримання житлово-

комунального господарства та благоустрою населених пунктів Житомирського 

району на 2018-2020 роки. 

 Інформує: Янєв Фелікс Вікторович – начальник відділу житлово-

комунального господарства та цивільного захисту населення 

райдержадміністрації 

 

ВИРІШИЛИ: Винести дане на розгляд сесії районної ради, пленарне засідання 

якої відбудеться 19 жовтня 2018 року, погодити даний проект рішення та 

рекомендувати районній раді затвердити його. 

 

Результати голосування: 

«За» - 4 (Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно. 

 

4.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми залучення інвестицій в економіку 

Житомирського району на 2016-2020 роки. 

             Інформує: Мандрик Анастасія Вікторівна – головний спеціаліст відділу 

економічного розвитку і торгівлі райдержадміністрації 



 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання на розгляд сесії районної ради, пленарне 

засідання якої відбудеться 19 жовтня 2018 року, погодити даний проект рішення 

та рекомендувати районній раді затвердити його. 

 

Результати голосування: 

«За» - 4 (Давидов А.В., Лихотворик А.П., Томілкіна В.П.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно. 

 

ВИСТУПИЛИ: Подорожна Т.Л., керуючий справами виконавчого апарату 

районної ради, яка проінформувала депутатів про необхідність поновлення 

електронних ключів для подачі е-декларацій на сайті НАЗК, оскільки термін 

придатності ключів, які виготовлено у 2016 році завершується 

        

Засідання комісії головуючим оголошено закритим. 

 

Голова комісії                                                                           А.В. Давидов 

 

Секретар  комісії В.П. Томілкіна 

 

 


